
   Ringsted, den 11. januar 2022 

 

Referat skolebestyrelsesmøde 

Torsdag den 18. januar kl. 19.00-21.00  

Formøde for forældredelen kl. 18.30 

 

Afbud fra: 

 

Kl.18.30-19.00 Formøde forældre 

Punktet vedrører:  

Indstilling: Drøftelse. 

Referat:  

Punkt 1 Godkendelse af referat og dagsorden 

Punktet vedrører: Godkendelse af dagsorden til dagens møde. 

Indstilling: Godkendelse. 

Referat: Godkendt 

Punkt 2 Den god historie 

Punktet vedrører: Den gode fortælling fra skolen. Alle byder ind. 

Indstilling:  

Referat: Første årgang vandt konkurrencen om flest besvarelser af BTU’en. 

TILLYKKE. 

De nye lærere på 1. årgang er kommet godt i gang. 

Stor succes at elever på mellemtrinet ”filmer” og kommer rundt i 

andre klasser og lærer fra sig. 

Punkt 3 Meddelelser fra ledelsen 

Punktet vedrører: Korte meddelelser, herunder  

- corona-situationen 

Indstilling: Orientering 

Referat: Kasper orienterer om SFO’en. Pædagogisk dag for SFO- 

medarbejdere lørdag den 29. januar. Den dag drøftes tanker og 

visioner for SFO’en, herunder værkstedsarbejde og 

forventningsafstemning i forhold til forældre. 

 

Coronata-status: 136 børn er og 13 medarbejdere er smittede siden 

november. Kontoret orienterer klassens forældre og medarbejdere 

ved nærkontakt i klasserne. Vi kører årgangsopdelt, det går fint. Ros 

til lærerne. Vi er udfordret ift. vikardækning, inddrager nu co-

teaching. Udfordret mht. ekstra rengøring. 

 

Vi er i gang med fagfordeling. Særlige drøftelser med 2. og 5. 

årgang i forhold til fremtidige fagfordelingsønsker.  

I denne sammenhæng blev det understreget at bestyrelsen er 

underlagt tavshedspligt. 

 

Nyansatte; Tre lærere, Mette, Lykke og Pia er ansat på 1. årgang, 

de er kommet godt i gang. Daniel er ansat, dels som musiklærer, 

dels om it-lærer. Daniel er tilknyttet 2. årgangs teamet. 



 

Punkt 4 Valdemarskolens IT-strategi 

Punktet vedrører: Opfølgning på drøftelse i november 

Indstilling: Orientering og drøftelse 

Referat: Udkast til skolens IT-strategi fremlægges. 

I forhold til den kommunale strategiplan er målet tre elever pr. 

device i indskolingen og en elev pr, device på mellemtrinet i 2023. 

Kommunen har trukket medfinansiering på 50% tilbage.  

Brian og bestyrelsen vil arbejde på et skriv til det nye udvalg 

vedrørende utilfredshed. 

 

Daniel, nyansat lærer arbejder på Valdemarskolens lokale it-

strategi. Udkast til progressionsplan for It fremlægges. På skolen 

vægtes såvel digitale som analoge læremidler i undervisningen. 

Det handler om en balancegang mellem de to typer læremidler.  

De samlede udgifter til digitale læremidler/platforme er 70.000kr 

Punkt 5 Egen kantine 

Punktet vedrører: Det har tidligere været muligt at bestille mad udefra, men det har 

vist sig at være svært at få til at fungere. Der er derfor et ønske om, 

at skolen får egen kantine. Mulighederne drøftes pba. oplæg fra 

ledelsen. 

Indstilling: Drøftelse. 

Referat: Tanker og ideer om egen kantine på skolen fremlægges. Planen er 

at besøge Sct. Jørgens Skole i Roskilde for at se på deres kantine og 

blive inspireret. 

På Dagmarskolen fungerer kantinen/boden fint. Der er meget 

læring forbundet med at arbejde i kantinen. Børnene får desuden 

en fællesskabsfølelse omkring kantinebesøgene i spisepausen. 

Generel stor opbakning fra SB til kantinetankerne. En opfordring til 

at SB-repræsentanter tager med på inspirationstur bl.a. til Roskilde. 

Punkt 6 Arbejdstilsynet og indeklima  

Punktet vedrører: Status på sagen om dårligt indeklima på skolen. 

Indstilling: Orientering og drøftelse.  

Referat: Arbejdstilsynet har været på uanmeldt besøg. Et besøg som 

handlede om indeklima på skolen. Der var tale om tre 

fokusområder: 

1. Dårlig akustik i flere lokaler i Aula-bygningen 

2. Procesventilation i sløjdlokalet 

3. Indeklima ift. CO2, det størst problem er lokalerne i Aulaen.  

 

Tre påbud: 

Ad1. Akustikplader hænges op i lokaler i Aulaen. 

Ad2. Større anlæg til procesventilation i sløjdlokalet 

Ad3. Det største problem ift. CO2 er i Aulaen – her skal der nyt 

ventilationssystem til. 

Punkt 7 Planlægning af kontaktforældremøde den 25. jan. 

Punktet vedrører: På seneste møde drøftelse vi emner. Forslag var bl.a. 

- IT 

- Krop og bevægelse 



- Vidensdeling om turer mv. 

- Åben skole 

- Forældredag 

- forældreinddragelse 

Indstilling: Drøftelse 

Referat: Kontaktforældremødet gennemføres virtuelt den 25. januar.   

Ideer til indhold: 

1. Præsentation af SB og af kontaktforældre 

2. Hvad vil det sige at være kontaktforældre? 

3. Evt. præsentation af skolens IT-plan? 

Vi holder et fysisk kontaktforældremøde i løbet af foråret 

Kontaktforældre-folderen redigeres og sendes ud. 

Kontoret tager ansvar for at sende invitation ud til 

kontaktforældrene til team-møde 

Punkt 8 Forældredag  

Punktet vedrører: Skolebestyrelsen har tidligere bakket op om at lave en 

forældredag på skolen, hvor arbejde med forskønnelse af skolen 

kombineres med hyggeligt samvær. Hvordan gør vi det konkret? 

Indstilling: Drøftelse 

Referat: Tanker om en forældredag på skolen, f.eks. en fredag i tidsrummet 

kl. 15-21. 

Arbejdet kan f.eks. bestå i reparere legepladsen, beskære træer, 

malerarbejde osv. 

Dagen slutter med grill, øl og sodavand. 

Ledelsen finder et forslag til en dato. 

Elevrådet inddrages.  

Punkt 9 Brugertilfredshedsundersøgelse 

Punktet vedrører: Kort gennemgang af BTU. 

Indstilling: Orientering og drøftelse. 

Referat: Nedslag fra BTU’en. Overordnet en flot BTU. SB ønsker at få 

kommentarerne ud, 

Punkt 10 Eventuelt 

Punktet vedrører:  

Indstilling:  

Referat:  

 


